

TABLE OF CONTENTS

目 录

Research on Product Cutting Problem Based on Two-Dimensional Planar Packing Model
(基于二维平面装箱模型的产品切割问题研究)

H. ZHANG..... 249

Research on UAV Coverage Path Planning Algorithm Based on Improved Artificial Potential Field Method
(基于改进人工势场方法的无人机覆盖航路规划算法研究)

J. T. YAN, Y. C. LI, Z. H. SONG, Q. ZHANG..... 264

Supply Chain Coordination with a Loss-Averse Retailer Based on Option Contract
(期权契约下风险规避零售商参与的供应链协调问题)

X. Y. ZHAO..... 271

Online Scheduling Problem for Jobs Arriving over Time on Related Machines
(同类机上工件实时到达在线排序问题)

L. N. MA, R. H. LI..... 279

An Improved Multi-Local-World Network Model
(一种改进的多局域世界网络模型)

L. L. ZHANG..... 285

An Improved Exponential Curve Model and its Application in the Total Water Resources in Tibet Autonomous Region
(改进的指数曲线模型及其在西藏自治区水资源总量中的应用)

P. ZHANG, F. LUO..... 292

TOPSIS Interval-Valued Intuitionistic Fuzzy Multi-Attribute Decision Making Based on Unknown Weights
(基于未知权重的 TOPSIS 区间直觉模糊多属性决策)

X. WANG, J. R. CHEN, Q. CHEN, J. ZHANG..... 299

Research on Resource Scheduling Model and Algorithms of Cloud Computing
(求解云计算资源调度的免疫算法)

T. LIU, G. LIN, Y. Z. LI, J. LIU..... 307

Fuzzy Comprehensive Evaluation of Development Effect in Pingqiao Infilling Area of Ansai Oilfield
(安塞油田坪桥加密区开发效果模糊综合评价)

Y. WANG, T. ZHANG, W. L. YANG, X. F. WANG, Z. XU, T. ZHAO..... 313

Exponential Stability of Impulsive Switched Nonlinear Systems with Time Delay: The Average Dwell Time Approach
(含时滞的非线性脉冲切换系统的指数稳定性)

Y. LIU..... 320